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Abstract (en)
[origin: WO9010719A2] In a multistage process for optimal utilization of the substances contained in sugar beet, a new special raw sugar, white
sugar and the storable by-products, molasses and dry pulp, are extracted. To this end, a first juice for the production of white sugar is first extracted
from the sugar beet, a second juice for the production of the new special raw sugar is then extracted and finally a third juice, also for the production
of white sugar, is extracted.

Abstract (fr)
Selon un procédé à plusieurs étapes qui assure une utilisation optimale des substances contenues dans la betterave sucrière, on produit un
nouveau sucre brut spécial, du sucre raffiné et les produits secondaires longue conservation, mélasse et pulpes sèches. A cet effet, on extrait
premièrement des betteraves sucrières un premier jus pour la production de sucre raffiné, puis un deuxième jus pour la production du nouveau
sucre brut spécial et finalement un troisième jus, également pour la production de sucre raffiné.
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